
Hallo, 

 

Ik denk dat een vuurwerkverbod niet gaat helpen in de toekomst 

 

Reden, kinderen hebben geen rotjes meer. Nu gooien ze nitraat. 

Wat oudere jeugd gooit met cobra 6 omdat vuurwerk toch al verboden is. 

 

Mensen die normaal consumenten vuurwerk afsteken hebben geen keus. 

Die gaan naar België of cat 3 of 4 blokken afsteken.  

En natuurlijk ook shells op de grond smijten. Jullie hebben vast gemerkt dat het eerste verbod jaar 

dat mensen het meer konden begrijpen. Dit jaar niet. Omdat het verbod op geen goeie argument is 

gezet. 

Brand brieven van de burgermeesters ook niet, want die konden het zelf bepalen.  

 

Wat al jaren aan de gang is dat probleem ligt bij de mens. Niet het vuurwerk. Zie het als een steen 

door het bus hokje gooien. Of vuurwerk tegen aanplakken. Met gezond verstand doe je beide niet. 

 

Verder nog, dronken vuurwerk afsteken dat helpt ook niet.  

 

Geef voorlichting aan iedereen die naar buiten gaat op oud en nieuw gebruik een vuurwerk bril! Dat 

scheelt enorm ook al steek je zelf geen vuurwerk af. 

 

Beste wensen en groeten. 


